
MODALEN KOMMUNE 
 

 

 

Møtebok 

for 

Kommunestyret 
 

 

Møtedato: 20.09.2018 

Møtestad: Konferanserommet 

Møtetid: 09:00 - 14:00 

 

I møtet vert det orientert om: 

Oppfølging av raset ved fotballbana på Mobøen 

Status for landbruket i Modalen 

Status pleie og omsorgssektoren i Modalen 

Status investeringsprosjekt teknisk sektor 

Status barnehagesektoren i Modalen 

Tvistesak 

I tillegg vil Norsk Vind Energi informere om mogleg utredning av vindkraftprosjekt i Modalen 
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Sakliste 

 

Saknr Tittel 
  

033/2018 Godkjenning av innkalling og saksliste 

034/2018 Godkjenning av  møtebok 

035/2018 Orienteringssaker 

036/2018 Avtale om veterinærtenester i Voss vest og Voss aust vaktdistrikt til år 2020 

037/2018 Etablering av felles NAV-kontor saman med Masfjorden kommune og Gulen kommune. 

038/2018 Oppgradering av fellesareal Modalstunet 

039/2018 Søknad 2 om tilleggsopptak for startlån for vidareutdeling 2018 

 

  



 
 

Sakspapir 

 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Anneli Vatle Lilletvedt  
 

18/251 

   

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

033/2018 
 

Kommunestyret PS 20.09.2018 

 

Godkjenning av innkalling og saksliste  

 

 

Forslag til vedtak: 

Innkalling og sakliste vert godkjent 
 

Saksopplysningar: 

 

 
 

 

 

Kommunestyret - 033/2018 

 

KS - behandling: 

Samrøystes vedteke 
 

 

KS - vedtak: 

Innkalling og sakliste vert godkjent 
 

 

 

 

 

 

  



 
 

Sakspapir 

 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Jo Bjarte Tømmerbakke  
 

18/251 

   

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

034/2018 
 

Kommunestyret PS 20.09.2018 

 

Godkjenning av  møtebok  

 

 

Forslag til vedtak: 

Møtebok vert godkjend slik ho ligg føre 
 

Saksopplysningar: 

 

 
 

 

 

Kommunestyret - 034/2018 

 

KS - behandling: 

Samrøystes vedteke 
 

 

KS - vedtak: 

Møtebok vert godkjend slik ho ligg føre 
 

 

 

 

Vedlegg: 

Protokoll - Kommunestyret - 14.06.2018 

 

 

  



 
 

Sakspapir 

 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Anneli Vatle Lilletvedt  
 

18/251 

   

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

035/2018 
 

Kommunestyret PS 20.09.2018 

 

Orienteringssaker  

 

 

Forslag til vedtak: 

Sakene vert tekne til orientering 
 

Saksopplysningar: 

 

 
 

 

 

Kommunestyret - 035/2018 

 

KS - behandling: 

Vegstandard Modalen 
Kristin Nåmdal ba ordføraren orientere om status for vegstrekket Mo - Romarheim, samt 
Nordhordlandspakken. Etterspør i tillegg statusrapport for modalsvegen, jfr. KS-drøftingar; kva parti 
skal prioriterast til kva tid? 
 
Ordførar: Noko tildeling gjort slik at enkle tiltak vart utført. Asfaltering vart utsatt grunna høge 
oljeprisar. Uklart utover dette. Vegvesenet orienterer på sine nettsider kva planar som ligg føre. 
Ordføraren har tatt kontakt med vegvesenet, men utan at det vart gjeve dekkande tilbakemelding. 
Ligg føre planar for 3 - 4 km asfaltering, samt nokre stikkrenner. Veg 569: ingen signal om tiltak. 
Ordføraren vil skrive brev til Statens vegvesen kor ein ber om tilbakemelding/plan for vidare 
framdrift. Dette må orienterast tilbake til kommunestyret. 
 
Ordførar: Nordhordlandspakken: Lite nytt - prosjektering føregår. Sigmund Vikane: støttar Nåmdal i å 
vere aktive og gjere oss synlege i prosessen. 
 
 
 
 



 
 

Status landbruket i Modalen 
Landbrukssjef Laila Bjørge haldt presentasjon: Synte utvikling i bruk, landbruksareal/arealressursar og 
dyrehald. Vilt/hjort: tildelte og felte dyr, hogst. Div andre tiltak: bondelunsj, innsamling av 
landbruksplast, Smaken av Nordhordland m.m.  Sigmund Vikane: Har kommunen gode tiltak for å 
sikre at bønder får gode kår (etablering/utvikling)? Bjørge: Næringsfondet har vore viktig (overtaking 
av gard, maskintilskot), fast kontaktperson i kommunen,  
Kari des Bouvrie (Landbruksavdelinga, Fylkesmannen): Orienterte om organisert beitebruk i utmark, 
tilskot, erstatningsordning avlingssvikt, FM har ei aktiv rolle i næringsutvikling på garden. 
 
Ras v/ fotballbana 
Rådmannen orienterte om hendinga/status. Tiltak på kort sikt; stenging og innhenting av 
kompetanse for vegen vidare. Teknisk sjef Tone S. Skuggevik orienterte nærare; Geolog har utarbeidd 
rapport. Framleis risiko for ras. Det har gått ras også tidlegare. Staden vert halden stengt inntil 
vidare. Fjellreinsking v.h.a. helikopter er førebels anbefalinga. Linda Neset: Korleis vurderer ein 
områda utover berre v/ bana m.o.t. rassikring? Skuggevik: i første omgang vert fokus på området ved 
fotballbana. Ordførar: finns det eit tidsplan? Rådmann: Ikkje avklara enno. Ein må avklare tiltak, samt 
kostnadsbilete.  
 
Investeringsprosjekt 2018 - status 
Teknisk sjef Tone S. Skuggevik orienterte om status for investeringsprosjekta i budsjettet for 2018:  
Asfaltering Helland: ferdig med, kjøkken barnehagen: ferdig, flytting VA-leidning Otterstad: på vent, 
oppgradering flytebrygge: under arbeid, flaumførebyggjing/utlaup Modalselva: i gang med 
prosessen, Oppgradering brannstasjon/industribygget: oppstart haust, digitalisering byggesaksarkiv: 
skjer fortløpande no, ventilasjonsanlegg bustad på Kleivane: ferdig,  
Sigmund Vikane: etterspurde nærare kostnadsbilete for brannstasjon? Skuggevik: ikkje avklara. 
Rådmannen: hurtigladestasjon: oppstart september 2018. 
Roger Fure: etterspør tal straumuttak langs bryggja. Skuggevik: økonomiske rammer tilseier noko 
reduksjon, men føl liggeplan for båthamna.  
 
Pleie og omsorg - moglege tiltak for å halde budsjett. 
Ass. rådmann orienterte om økonomi, samt tiltak som har kostnadseffekt. Medlevarturnus for 
sjukepleiarar f.o.m. jan 2019 er eit tiltak som har forventa effekt. Sigmund Vikane etterspør meir 
djuptgripande tiltak. T.d. å sjå på drifta som heilskap: kva type drift skal ligge til grunn. Rådmannen 
viste til at ein gjerne må sjå på det grunnleggande - kva type drift skal ein ha. 
 
Norsk Vind Energi 
Presentasjon vart halde av Espen B Christoffersen, Arne Lånke og Per O. Skorpen.  
- potensielt stort prosjekt - størst i Europa, eksisterende nett/infrastruktur er gode, positive 
tilbakemeldinger frå grunneigarar, har orientert ordførar/rådmann om sine idèar. 
Status: prøve å inngå avtalar med grunneigarar i haust. Sende melding om utgreiingsprogram til NVE. 
Denne vil komme ut på høyring i etterkant. 
Presentasjon av selskapet. Synte fram vidare prosess fram mot evt. realisering av prosjekt. Ei evt. 
melding vil synleggjere ulike tema inn mot ein evt. søknad om konsesjon. Det vil innebere t.d. lokal 
verdiskaping m.m. Inngripen i t.d. Mostraumen m.m vert greia ut i meldinga. Inngipen i naturen der 
vindparken skal vere: vegar, plasseringspunkt m.m. kan ikkje vere konkret på noverande tidspunkt - 
avhengig av endeleg plan. 70 møller gir ca. 35 km veg. Prognose: mindre enn 7 år frå oppstart til 
konsesjon.  
Turlaget: orienterte om at meldingar òg har vore lagt vekk. Bad Norsk Vind Energi om å kommentar 
til nasjonale rammer for utvikling av vindkraft. Norsk Vind Energi er spent sjølve, men driv prosess 
parallelt. Norsk Vind føl utviklinga i NVE / erfaringar og søkjer å forholde seg til dette. Understrekar at 
melding føl ein metodikk. Spm om storleik/teknologi: mogleg totalthøgde på ca. 300 m høgde. 
Mogleg lågare på høgfjell. Usikker på kva teknologi som finns om 5 - 7 år.  



 
 

Kjetil Eikefet: stort og viktig spørsmål.  
 
Tilleggsinformasjon på slutten av dagen: 
 
Ordføraren orienterte om NVE-høyring. Det vert etterspurt informasjon av fagleg karakter som kunne 
fylle ut det informasjonsbiletet som NVE allereie har.  
Kristin Nåmdal: Adm. bør skrive eit innspel til politisk handsaming som skal drøftast og sendast som 
innspel til NVE-høyring. 
Setje ned hurtigarbeidande gruppe med ordførar, varaordførar og 1 stk. frå administrasjonen. 
 
Status barnehagen 
Styrar Grete Urdal holdt presentasjon. Barnetal/-plassar, bemanning, satsingsområde, økonomi, nye 
utfordringar haust 2018, bemanningsnorm, pedagognorm, utfordringar i drifta: meir sårbart når 
bemanningsnorm vart nedjustert frå 1/5 til 1/6 (vaksen/barn). Har fått nytt kjøkken! 
Rådmannen gjorde greie for forholda rundt bemanningsnorm, jfr. budsjettvedtak for 2018.  
 
Tvistesak 
Ordførar låg fram forslag om å lukke møtet i samband med orientering om status i tvistesak. 
Forslaget om lukking av møtet under denne orienteringa er heimla i Kommuneloven § 31 pkt 4, som 
seier at eit folkevalgt organ kan vedta å lukke eit møte når omsynet til personvern krev det. 
Føresegna krev at det må gjerast ei konkret vurdering der omsynet til personvern vert vegd opp mot 
ålmenta si interesse av å vere til stades under møtet. Kommunestyret var samrøystes i at i denne 
saka veg personvernet tyngst, og at møtet skal lukkast under ordføraren si orientering. 
 

 

KS - vedtak: 

Sakene vert tekne til orientering 
 

 

 

 

 

 

  



 
 

Sakspapir 

 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Jo Bjarte Tømmerbakke FA - V50 
 

16/291 

   

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

028/2018 
 

Formannskapet PS 04.09.2018 

036/2018 
 

Kommunestyret PS 20.09.2018 

 

Avtale om veterinærtenester i Voss vest og Voss aust vaktdistrikt til år 2020  

 

 

Forslag til vedtak: 

1. Modalen kommune løyver kr 157 500,- i tilskot for 2018, som er Modalen kommune sin 
eigenandel for å sikre tilgang på tenester frå dyrehelsepersonell i veterinærvaktområdet 
(Voss vest og Voss aust). Tilskotet vert finansiert frå Næringsfondet 

 
2. Modalen kommune gjev si støtte til at Eidfjord kommune vert del av vårt geografiske 

veterinærområde på dagtid.  
  

3. Modalen kommune samtykker i at Voss kommune vert fast administrasjonskommune for 
veterinærvakt i Voss vest vaktdistrikt og Voss aust vaktdistrikt 

 

Vedtaket vert grunngitt med at kommunane i 2008 fekk ansvar for å sikra tilfredsstillande tilgang på 
tenester frå dyrehelsepersonell innanfor ordinær arbeidstid  og ansvar for å organisera ein klinisk 
veterinærvakt utanom ordinær arbeidstid. 

 

Saksopplysningar: 

 

Bakgrunn 

KOMMUNANE SITT ANSVAR FOR VETERINÆRTILGANG 
 
I følgje § 3a i Lov om veterinærer og annet dyrehelsepersonell (dyrehelsepersonelloven) frå 1975, 
som vart endra med verknad frå 1.1.2008, har kommunane no ansvar for følgjande: 

· Kommunane skal syta for tilfredsstillande tilgang på tenester frå dyrehelsepersonell. 



 
 

· Kommunane har ansvar for å organisera ei klinisk veterinærvakt utanom ordinær 
arbeidstid. 

 
Når kommunane fekk denne oppgåva i 2008 låg det ikkje i korta at kommunane måtte leggje 
ressursar på bordet for å få kabalen til å gå opp, og fram til og med 2017 vart det aller meste av 
kommunane sine utgifter dekka av tilskot. No i 2018 er kommunane i våre vaktdistrikt komen i den 
situasjonen at det er naudsynt med ein kommunal eigenandel på om lag 140 000 kr i året for å fylla 
ansvaret som lova pålegg, sjølv om våre distrikt er kommunar med aktivt landbruk og mange husdyr.  

VETERINÆRTILGANG PÅ DAGTID  
I stadig større delar av Noreg er landbruket inne i ei negativ utvikling, med reduksjon i tal bruk  og tal 
dyr. Verknaden vert at næringsgrunnlaget for veterinærane vert svakare. I dette høve har  
kommunane ansvar å sikre tilstrekkeleg veterinærvakt på dagtid i næringssvake område. Det er frå 
Staten avsett stimuleringstilskot til føremålet. Kommunane i Voss vest og Voss aust søkjer om felles 
tilskot for veterinærområda kvart år. I 2018 fekk områda kr 400 000,- i stimuleringstilskot. 
Kommunane i vaktdistrikta deler midlane likt seg imellom, og beløpet kjem til avtrekk når den 
kommunale eigenandelen kvart år vert rekna ut(sjå vedlegg «Økonomi nytt vaktdistrikt»). 
 
For å sikre fast veterinærdekning, teikna Vaksdal kommune og Modalen kommune våren 2017 avtale 
med veterinær Asle Bjørgaas om dyrehelsetenester på dagtid i kommunane fram til 31.12.2020. 
Kommunane garanterer der tilsaman for inntil kr. 300 000,- årleg i kompensasjonsmidlar frå dei to 
kommunane. Vaksdal kommune skal dekkje 70 % av  årleg finansieringsbehov og Modalen kommune 
30%. Denne avtalen vert no teken inn som ein del av den nye heilskapelege avtalen om 
veterinærtenester i Voss aust og Voss vest vaktdistrikt fram til 2020. 
 
 
VETERINÆRVAKT UTANOM ORDINÆR ARBEIDSTID  
Den kliniske veterinærvakta utaom ordinær arbeidtid, vert også organisert av kommunane i dei to 
vaktområda (Voss vest  og Voss aust). Staten har avsett midlar som skal dekkje kostnadane med  
vakta (minimumsgodtgjersle). For 2018 har våre to vaktdistrikt motteke kr 1.439.089,- i vakttilskot og 
kr 68.082,- i administrasjonstilskot. Administrasjonen av ordninga har gått på rundgang mellom 
kommunane, og Staten betaler ut tilskot til administrasjonskommunen. Etter påtrykk frå 
Landbruksdirektoratet, som fann det krevjande å stadig halde seg til nye ansvarlege for 
veterinærvakta, har dei andre kommunane oppmoda Voss kommune  om å vere  fast 
administrasjonskommune.  
 

ÅRLEG FINANSIERINGSBEHOV 
Etter utlysing av tilbodskonkurranse om deltaking i veterinærvakta, vart det i 2013 inngått avtale for 
åra 2014-2017, med høve til forlenging for åra 2018 og 2019. Veterinærane krev at kommunane må 
leggja meir midlar i potten for å få til ei forlenging utover 2017. Årlege kostnader er kr 1.245.000,-, 
redusert med stimuleringstilskot som for 2018 er kr. 400 000. Fordelt på 6 samarbeidskommunar, 
vert det kr 140 833,- per kommune.  

I 2018 kjem eit tillegg på kr 100 000,- som tilskot for  rekruttering av ny veterinær. Dette svarer til kr. 
16.667,- per kommune.  For 2018 samla vert  Modalen kommune sin del kr 157.500,-. I 2019 vert den 
redusert til kr. 140 833,-. 

 



 
 

 

Våre vaktdistrikt har i dag 3-delt vakt. Med rekrutteringstilskotet er målet på sikt å få minimum ei 
3,5- delt vakt. I tillegg til kontraktdokument frå 2013 er det gjort ein tilleggsavtale i 2018 som omtalar 
desse kostnadane. Kommunane har teke atterhald om kommunal godkjenning i alle 6 kommunar for 
at tillegg til kontrakt skal gjelda. 

EIDFJORD KOMMUNE SOM NY SAMARBEIDSPART 
På grunn av vegstenging av Rv. 13 ved Deildo i Sørfjorden dei siste 2-3 åra har veterinærar frå våre 
veterinærområde handtert det geografiske området nord for Deildo, som ligg i eit anna 
veterinærvaktområde (Hardanger). Eidfjord kommune har gode erfaringar med denne praksisen, og 
ynskjer overgang til våre område. I dette høve vart det sett i gong arbeid for å involvere Eidfjord i 
Voss Aust og å få på plass ny avtale med veterinærane. Landbruksdirektoratet vart orientert om 
prosessen og planane. I første omgang var tilbakemeldinga at det ikkje vil følgje pengar med 
overgangen. Til slutt var svaret at direktoratet ikkje kan godkjenne endringa, og heile vakttilskotet til 
Voss aust vil bli trekt ved gjennomføring (gjeld vakt utanom ordinær arbeidstid). Argumentasjonen 
vart mellom anna at Landbruksdirektoratet, som har ansvaret for geografisk veterinærvaktinndeling, 
vil avventa ei omorganisering til ny kommunestruktur er på plass i 2020. 

 Vurdering 
 
KOMMUNAL FINANSIERING/ØKONOMI 
Modalen kommune har tidlegare år budsjettert med inntil kr. 30  000, - i årleg kostnad for  å sikre 
tilstrekkeleg veterinærtilgang i kommunen. Dette er vesentleg mindre enn kommunen sin part av 
utrekna fellesseutgifter for 2018 på totalt kr 157 500,- og det er difor ikkje budsjettdekning for dei 
auka utgiftene i år. 

Rådmannen ser det som  viktig framover at kommunane er med å leggja til rette slik at 
oppdragsmengda for veterinærane på dagtid vert oppretthalde. Dette kan skje gjennom å vekse på 
kjæledyr og hest.  Det andre vekstområdet er at veterinærane overtek meir inseminering av storfe. 
Ved å oppretthalda oppdragsmengda på dagtid, vert det fleire å fordela på vakt på og trongen for 
tilskot minkar. 

VOSS KOMMUNE SOM ADMINSTRASJONSKOMMUNE 
Rådmannen meiner etablering av fast administrasjonskommune vil gje god praksis og kontinuitet, og 
ser det som naturleg av Voss kommune har den funksjonen. Etableringa med ein fast 
administrasjonskommune, er  òg i tråd med direktoretet sitt ønskje. 

EIDFORD KOMMUNE SOM DEL AV VOSS AUST 
Dagens inndelinga av veterinærvaktområde er først og fremst knytt til vakt utafor ordinær arbeidstid. 
Bruk av veterinærar på dagtid er ikkje styrt av dette.  Løysinga vert difor  at vi samarbeider med 
Eidfjord på dagtid og beheld vakt på kveld og helg med eksisterande inndeling, men der 
veterinærane innafor Voss vest og Voss aust stiller opp i naboområde når vegen er stengt. 
 
Konklusjon 
 
Med bakgrunn i saksutgreiinga ovanfor vil rådmannen tilrå at Modalen kommune godkjenner tillegg 
til kontrakt med dei auka kostnadane det inneber, at Eidfjord kommune kjem inn som ny 
samarbeidspart på dagtid, og at Voss kommune vert fast administrasjonskommune for veterinære 
tenester frå 2018. 



 
 

 

 

 

Formannskapet - 028/2018 

 

FOR - behandling: 

Rådmannen orienterte om saka. 
Linda Neset: har det vore vurdert samarbeid med t.d. Gulen, Masfjorden. Rådmannen: direktoratet 
deler inn vaktdistrikta, som igjen styrer samarbeidsaktørar. Om ein vel å gå inn i eit anna vaktdistrikt, 
kan ein miste tilskotet frå staten. 
 
Samrøystes vedteke 
 

 

FOR - vedtak: 

1. Modalen kommune løyver kr 157 500,- i tilskot for 2018, som er Modalen kommune sin 
eigenandel for å sikre tilgang på tenester frå dyrehelsepersonell i veterinærvaktområdet 
(Voss vest og Voss aust). Tilskotet vert finansiert frå Næringsfondet 

 
2. Modalen kommune gjev si støtte til at Eidfjord kommune vert del av vårt geografiske 

veterinærområde på dagtid.  
  

3. Modalen kommune samtykker i at Voss kommune vert fast administrasjonskommune for 
veterinærvakt i Voss vest vaktdistrikt og Voss aust vaktdistrikt 

 

Vedtaket vert grunngitt med at kommunane i 2008 fekk ansvar for å sikra tilfredsstillande tilgang på 
tenester frå dyrehelsepersonell innanfor ordinær arbeidstid  og ansvar for å organisera ein klinisk 
veterinærvakt utanom ordinær arbeidstid. 

 

 

Kommunestyret - 036/2018 

 

KS - behandling: 

Rådmannen orienterte om veterinærsamarbeid med Voss aust og Voss vest vaktdistrikt.  
Sigmund Vikane: Korleis kan ein finansiere drift frå næringsfondet? Rådmannen: Dette er eit reint 
tilskot etter vurdering frå økonomisjefen. Kommunane betaler ikkje ut løn til veterinærane. 
 
Sigmund Vikane låg fram forslag om tilleggspunkt i vedtaket:t Frå 2019 vert tilskotet til veterinær på 
kr. 140 833,-.  
Rådmannen sitt framlegg med Vikane sitt tilleggspunkt vart samrøystes vedteke 
 

 

 

 



 
 

KS - vedtak: 

1. Modalen kommune løyver kr 157 500,- i tilskot for 2018, som er Modalen kommune sin 
eigenandel for å sikre tilgang på tenester frå dyrehelsepersonell i veterinærvaktområdet 
(Voss vest og Voss aust). Tilskotet vert finansiert frå Næringsfondet. Frå 2019 vert tilskotet 
til veterinær på kr. 140 833,-. 

 
2. Modalen kommune gjev si støtte til at Eidfjord kommune vert del av vårt geografiske 

veterinærområde på dagtid.  
  

3. Modalen kommune samtykker i at Voss kommune vert fast administrasjonskommune for 
veterinærvakt i Voss vest vaktdistrikt og Voss aust vaktdistrikt 

 

Vedtaket vert grunngitt med at kommunane i 2008 fekk ansvar for å sikra tilfredsstillande tilgang på 
tenester frå dyrehelsepersonell innanfor ordinær arbeidstid  og ansvar for å organisera ein klinisk 
veterinærvakt utanom ordinær arbeidstid. 

 

 

 

 

Vedlegg: 

Avtale Vaksdal og Modalen 2017-2020 

Økonomi nytt vaktdistrikt 

 

 

  



 
 

Sakspapir 

 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Ove Sæbø FE - 026 
 

18/183 

   

 

Saksnr Utvalg Type Dato 

029/2018 
 

Formannskapet PS 04.09.2018 

037/2018 
 

Kommunestyret PS 20.09.2018 

 

Etablering av felles NAV-kontor saman med Masfjorden kommune og Gulen kommune.  

 

 

Forslag til vedtak: 

1. Modalen kommune tek del i felles NAV-kontor saman med Gulen kommune og 
Masfjorden kommune gjennom ein vertskommuneavtale etter kommunelova § 28. 
Masfjorden kommune vert vertskommune. 

2. Modalen kommune er positiv til at også Fedje kommune og Austrheim kommune tek del 
i felles NAV-kontor saman med kommunane Modalen, Masfjorden og Gulen. 

3. Organisering av nytt NAV-kontor vil komme fram av ny partnerskapsavtale. 
4. Nytt NAV-kontor for kommunane Gulen og Masfjorden er planlagt frå 01.11.18, med 

oppstart 01.01.19. Modalen kommune sluttar seg til denne framdriftsplanen. 
5. Det skal vere min. 1 dag i veka kor NAV-kontor i Modalen skal vere bemanna slik at 

kommunen sine brukarar kan komme innom, evt. etter avtale. 

Modalen kommune stiller kontor/møterom til rådvelde. 

6. Tenestene som inngår i nytt felles NAV-kontor tilsvarer minimumstenester, jfr. § 13 i Lov 
om sosiale tenester. Desse omfattar: 

· Opplysning, råd ov rettleiing, herunder økonomisk rådgjeving. 
· Økonomisk stønad til livsopphald. 
· Mellombels butilbod. 
· Individuell plan. 
· Kvalifiseringsprogrammet. 
· Aktivitetsplikt. 
· Gjeldsrådgjeving. 

Samkøyring av tenester utover basistenestene med utgangspunkt i kva kommunane sjølve 
finn mest fordelaktig kan finne stad i fortsetjinga. 

 

 

 



 
 

Saksopplysningar: 

 

Bakgrunn 
Modalen kommune si NAV-teneste er organisert i form av 20 % stillingsressurs kommunal, og 40 % 
statleg. Kommunen mottek refusjon for den statlege delen. Den som i dag er tilsett i NAV Modalen, 
er også tilsett i NAV Masfjorden slik at stillinga til saman utgjer 100 %. 

Det har gått føre seg ein prosess i Masfjorden og Gulen om samanslåing av dei to kommunane sine 
NAV-kontor. Rådmannen i Modalen hadde 3. april 2018 møte med leiar for NAV Masfjorden, Wenche 
Midthun – som også er leiar for det statlege NAV i Modalen - og leiar for NAV Nordhordland, May 
Hundvin. Her vart det invitert til nærare samarbeid om Modalen også kunne tenkje seg å ta del i eit 
mogleg felles NAV-kontor med Masfjorden og Gulen. Hundvin hadde i tillegg ei orientering til 
kommunestyret i Modalen i juni 2018.  

I etterkant av dette har Fedje kommune drøfta korleis dei ser føre seg NAV-tenesta si. Dei ynskjer 
primært eit felles NAV-kontor for alle dei 5 kommunane. Dersom det ikkje lukkast ser dei føre seg 
samarbeid om felles kontor med Austrheim, jfr. KS-vedtak 19.06.18. 

Austrheim kommune gjorde vedtak i kommunestyret 21.08.18 om å gå i drøftingar om eit felles NAV-
kontor med kommunane Fedje, Modalen, Masfjorden og Gulen. Sekundert ynskjer Austrheim 
kommune opprette felles NAV-kontor for Fedje og Austrheim. 

 

Endringar i NAV 

Det ligg føre fleire omstillings- og moderniseringsprosessar av NAV. NAV Sogn og Fjordane og NAV 
Hordaland skal bli til NAV Region Vest. På småkontora rundt i distrikta har bortfall av 
minstekontorgarantien ført til at det til dømes ikkje vert tilsett i statlege stillingar ved naturleg 
avgang. Dette gjev reduksjon i den totale bemanninga mange stadar. Utviklinga går mot større 
einingar kor ein kan utvikle kompetanse og kontinuitet. Ein ser føre seg større einingar der ca. 30 
stillingar er eit måltal (jfr. prosjektmandat NAV Gulen og NAV Masfjorden). 

NAV har hatt stor utvikling på digitalisering av sine tenester. I hovudsak har dette gått føre seg på 
den statlege delen. Denne utviklinga er også undervegs innanfor dei kommunale tenestene. Dette 
gjer at det i mykje mindre grad er «drop-in» på kontora. Det er sterkare fokus på å nå dei brukarane 
som treng NAV mest, og gje dei best mogleg oppfølging. Dette vil skje gjennom avtalte møter lokalt. 
Satsing på digitalisering skal føre til vinstrealisering, noko som fører til at NAV stat har fått reduksjon i 
sine rammer frå staten. 

 
Vurdering 
Det vil kunne vere både fordeler og ulemper for Modalen å ta del i samarbeidet om felles NAV-
kontor. Det grunnleggjande er at det skal vere ei kvalitativt god teneste for innbyggjarane våre og at 
det skal vere ei effektiv drift. Krava til tenestene auker. Svara på dette er i stor grad fagleg 
spesialisering innanfor NAV, kompetanse hjå dei tilsette, form for organisering og leiing. 

Ufordringar med den løysinga Modalen har i dag er knytt til sårbarheit på eit kontor med ein tilsett i 
til saman 60 % stilling (kommunal og statleg). Dette fører m.a. til at den tilsette må forholde seg til 2 



 
 

ulike leiarar. Det er sannsynleg at eit NAV-kontor med fleire tilsette med ulike 
fagkompetansar/erfaringsgrunnlag, samt ein felles leiar (fagleiar), vil kunne imøtekomme krava som 
vert stilt til NAV i Modalen på betre vis. Masfjorden og Gulen peiker og på at det er krevjande å drifte 
deira kontor med berre ein tilsett. Modalen deler stilling for kommunalt NAV med Masfjorden  

NAV Modalen er i tillegg sårbar m.o.t. både planlagt og ikkje planlagt fråver. Ved fråver er det NAV 
Masfjorden v/leiar som ivaretek dei statlege oppgåvene. Dei kommunale oppgåvene må løysast på 
anna vis. Dette er ein funksjon kor det er vanskeleg å kople inn vikar. Resultatet er ofte 
stengt/redusert tilgang til kontoret. I mange samanhengar er det velvilje frå den tilsette som løyser 
utfordringane. 

NAV Modalen er ei så lita eining at det er krevjande å utarbeide planar for området i tillegg til 
ordinær sakshandsaming. Det krevst fagkunnskap å kunne analysere grunnlag for behov slik at det 
kan utarbeidast strategiske planar over tid for å imøtekomme aktuelle utfordringar utover dei som 
gjer seg synleg som einskildmenneske som møter opp på kontoret. Eit kontor med ulike kompetansar 
vil kunne fordele arbeidsområde, planlegge, støtte og hjelpe, avlaste og motivere utover det som er 
reelt i dag.  

Det er viktig for NAV å kunne auke måloppnåinga knytt til fleire i arbeid / aktivitet, og færre på 
passive ytingar. Eit felles kontor vil i større grad kunne arbeide med å spisse dei ulike kompetansar 
t.d. inn mot næringsliv. Slik arbeider ein meir heilskapleg. Dette gjev betre utnytting, og 
vidareutvikling av aktuelle virkemiddel / tiltak. Eit felles NAV-kontor må sjå på evt. frigjering av 
ressursar som kan rettast mot brukarar gjennom betre ressursutnytting. 

 

Tenester som foreløpig ikkje vert inkludert i nytt felles NAV-kontor. 

Modalen kommune vil i fortsettinga også ta hand om m.a: 

· Avlastning barn under 18 år. 
· Støttekontakt 
· Rusoppfølging 
· Følgjekort 
· Husbank – Startlån 
· Ansvar og administrasjon av introduksjonsprogrammet. 
· Busetting og oppfølging av flyktningar.  

Det vil vere naturleg at det i eit nytt felles NAV-kontor vert drøfta samkøyring av tenester utover 
basistenestene med utgangspunkt i kva kommunane finn mest fordelaktig. 

 

Samarbeidsalternativ 

Med eit samarbeid om NAV-kontor vurderer rådmannen at ein kan styrke kvaliteten på tilbodet. 
Tenesta skal kunne tilby heilskaplege tenester for brukarar, arbeidsgjevarar, næringsliv og 
samarbeidspartar. Ved å samkøyre kommunalt og statleg NAV under felles leiing og med fleire felles 
ressursar, vert det eit betre utgangspunkt. Det vil vere eit poeng at det ved nyrekruttering (når det 
vert aktuelt) er eit fortrinn å kunne tilby eit kompetansemiljø som sikrar attraktive arbeidsplassar 



 
 

innanfor NAV-tenesta.  

Det føreligg fleire alternativ for framtidig kommunalt NAV for Modalen: 

1. Modalen held fram med løysinga slik som i dag. Her er det i den øvrige saksutgreiinga vist 
til fordeler ved å vere eit større og meir robust kontor. 

2. Modalen vender seg mot NAV Lindås/Alver. Her viser leiar for NAV Nordhordland, May 
Hundvin, til at det frå politisk hald i Alver-kommunane er gjeve klare signal om at dei ikkje 
ynskjer å drøfte samarbeid med kommunar utover dei 3 som frå 2020 skal slå seg saman.  

3. Modalen slår seg saman med Masfjorden kommune og Gulen kommune og dannar felles 
kontor med Masfjorden som vertskommune. 

4. Modalen slår seg saman med kommunane i pkt. 3, samt at også Fedje kommune og 
Austrheim kommune tek del.  

Rådmannen si vurdering er at løysinga i alt. 3 er det beste alternativet, og at Modalen kommune 
ynskjer kommunane i pkt. 4 velkomne dersom dei også vel å ta del saman med kommunane 
Masfjorden, Gulen og Modalen. 

 

Innspel frå tilsette – fordeler og ulemper 

Det er ikkje gjort undersøkingar i Modalen NAV om kva dei tilsette vurderer. Likevel er det råd å 
leggje til grunn at vår tilsett er ein del av statleg og kommunalt NAV i Masfjorden, og at det her har 
vore gjennomført prosessar kor tilsette har fått kome med sine vurderingar.  

Frå Masfjorden og Gulen vart det m.a. vist til at ulemper er knytt til mogleg lengre reiseveg for 
tilsette, lengre reiseveg for brukarar, lengre reiseveg for samarbeidspartnarar. Dette vil ikkje endre 
seg i Modalen dersom ein opprettheld lokal kontordag slik som i dag. Det vart og vist til mogleg 
redusert «eigarforhold» til sine brukarar. Dette vil i mange høve vere tosidig då brukarar til tider 
uttrykker behov for å kunne byte sakshandsamar. Til slutt viser ein til at det er uavklart kvar eit evt. 
satelittkontor under Knarvik skal vere. Signala frå Hundvin er at det er grunnlag for å gå vidare med 
planane for felles kontor i Masfjorden. 

Fordeler tilsette i Masfjorden og Gulen peiker på som også er relevante for Modalen: 

· Tverrfagleg kompetanse vert betre. 
· Betre utveksling av kompetanse. 
· Felles NAV-identitet – samhald. 
· Fleire til stades – tilgjenge. 
· Styrka kompetanse og større fagmiljø. 
· Mindre sårbarheit ved fråver, betre habilitet. 
· Meir robust – fleire å spele på. 
· Meir spesialistar – færre generalistar. 

Andre aktuelle fordelar: 

· Brukarane kan få betre og meir kvalitetssikra tenestar. 
· Betre kommunikasjonsflyt internt 
· Betre kompetanseutnytting. 



 
 

· Mogleg å utvikle spisskmpetanse. 
· Betre oppfølging av bedrifter – samarbeidspartar. 
· Fleire ressursar. Etter kartlegging på kontora i Gulen og Masfjorden finn ein følgjande fag 

representeret: sosionom, sjukepleiar, vernepleiar, barnevernspedagog, spesialpedagog, 
samfunnsvitar, helsesøster, personalorganisasjon, psykologi og arbeids- og forvaltningsrett. 

 

Økonomi og administrasjon 

Det er i denne samanheng ikkje rekna kva økonomiske konsekvensar eit felles NAV-kontor vil få for 
Modalen. Hovudfaktorar vil vere løn til tilsette, løn til leiar for kontor, felles kontorutgifter, felles 
kontorleige. 

Det er sannsynleg at dei faste kostnadane vil stige noko sidan ein skal kunne vende seg til 
felleskontoret også utover den eine dagen det er ope i Modalen. I tillegg vil innbyggjarane få tilgang 
til øvrig kompetanse/personar på felleskontoret med utgongspunkt i det behovet den einskilde har.  

Samstundes kan ein gjennom eit felles NAV-kontor i større grad kunne ha eit fagleg blikk på korleis 
utgiftene knytt til tiltak i Modalen også skal kritisk vurderast. 

NAV-kontoret er ei teneste som i høg grad må målast på kvalitative verdiar og langsiktig utvikling. Me 
legg til grunn at felleskontoret også vil nytte ressurar inn mot bedrifter/næringsliv – noko som også 
fordrar ressursar frå felleskontoret. 

Masfjorden kommune vil vere vertskapskommune for nytt felles NAV-kontor. Avgjersler og vedtak 
vert gjort av vertskommunen. Samarbeidet mellom vertskommunen og dei samarbeidande 
kommunane vert regulert gjennom ein detaljert samarbeidsavtale. Modalen kommune vil refundere 
utgifter etter avtale. 

 
Konklusjon 
Rådmannen rår til at Modalen kommune tek del i etableringa av felles NAV-kontor saman med 
Masfjorden kommune og Gulen kommune. Dersom Fedje kommune og Austrheim kommune ønskjer 
å slutte seg til felleskontoret er Modalen kommune positiv til dette. Masfjorden vert vertskommune 
og det vert utarbeid vertskommuneavtale. 

Organisering av nytt felles NAV-kontor vil komme fram av ny partnerskapsavtale.  

Masfjorden kommune og Gulen kommune har planlagt å etablere nytt felles NAV-kontor frå 
01.11.18, med oppstart 01.01.19. Modalen kommune sluttar seg til denne framdriftsplanen. 

Det skal vere min. 1 dag i veka kor det er bemanna NAV-kontor i Modalen. Her skal brukarar kunne 
komme innom med eller utan avtale. Modalen kommune stiller kontorlokal til rådvelde. 

Tenestene som inngår i felles NAV-kontor er minimumstenester, jfr. § 13 i Lov om sosiale tenester. 
Dersom det skal tilleggjast fleire tenester vert dette som eit resultat av kva den einskilde kommune 
finn mest fordelaktig. 

 



 
 

 

 

Formannskapet - 029/2018 

 

FOR - behandling: 

Assisterande rådmann orienterte om saka og svara på spørsmål. 
Samrøystes vedteke 
 

 

FOR - vedtak: 

1. Modalen kommune tek del i felles NAV-kontor saman med Gulen kommune og 
Masfjorden kommune gjennom ein vertskommuneavtale etter kommunelova § 28. 
Masfjorden kommune vert vertskommune. 

2. Modalen kommune er positiv til at også Fedje kommune og Austrheim kommune tek del 
i felles NAV-kontor saman med kommunane Modalen, Masfjorden og Gulen. 

3. Organisering av nytt NAV-kontor vil komme fram av ny partnerskapsavtale. 
4. Nytt NAV-kontor for kommunane Gulen og Masfjorden er planlagt frå 01.11.18, med 

oppstart 01.01.19. Modalen kommune sluttar seg til denne framdriftsplanen. 
5. Det skal vere min. 1 dag i veka kor NAV-kontor i Modalen skal vere bemanna slik at 

kommunen sine brukarar kan komme innom, evt. etter avtale. 

Modalen kommune stiller kontor/møterom til rådvelde. 

6. Tenestene som inngår i nytt felles NAV-kontor tilsvarer minimumstenester, jfr. § 13 i Lov 
om sosiale tenester. Desse omfattar: 

· Opplysning, råd ov rettleiing, herunder økonomisk rådgjeving. 
· Økonomisk stønad til livsopphald. 
· Mellombels butilbod. 
· Individuell plan. 
· Kvalifiseringsprogrammet. 
· Aktivitetsplikt. 
· Gjeldsrådgjeving. 

Samkøyring av tenester utover basistenestene med utgangspunkt i kva kommunane sjølve 
finn mest fordelaktig kan finne stad i fortsetjinga. 

 

 

 

 

Kommunestyret - 037/2018 

 

KS - behandling: 

Assisterande rådmann Ove Sæbø orienterte om saka og svara på spørsmål 
Samrøystes vedteke 
 

 



 
 

KS - vedtak: 

1. Modalen kommune tek del i felles NAV-kontor saman med Gulen kommune og 
Masfjorden kommune gjennom ein vertskommuneavtale etter kommunelova § 28. 
Masfjorden kommune vert vertskommune. 

2. Modalen kommune er positiv til at også Fedje kommune og Austrheim kommune tek del 
i felles NAV-kontor saman med kommunane Modalen, Masfjorden og Gulen. 

3. Organisering av nytt NAV-kontor vil komme fram av ny partnerskapsavtale. 
4. Nytt NAV-kontor for kommunane Gulen og Masfjorden er planlagt frå 01.11.18, med 

oppstart 01.01.19. Modalen kommune sluttar seg til denne framdriftsplanen. 
5. Det skal vere min. 1 dag i veka kor NAV-kontor i Modalen skal vere bemanna slik at 

kommunen sine brukarar kan komme innom, evt. etter avtale. 

Modalen kommune stiller kontor/møterom til rådvelde. 

6. Tenestene som inngår i nytt felles NAV-kontor tilsvarer minimumstenester, jfr. § 13 i Lov 
om sosiale tenester. Desse omfattar: 

· Opplysning, råd ov rettleiing, herunder økonomisk rådgjeving. 
· Økonomisk stønad til livsopphald. 
· Mellombels butilbod. 
· Individuell plan. 
· Kvalifiseringsprogrammet. 
· Aktivitetsplikt. 
· Gjeldsrådgjeving. 

Samkøyring av tenester utover basistenestene med utgangspunkt i kva kommunane sjølve 
finn mest fordelaktig kan finne stad i fortsetjinga. 

 

 

 

 

 

 

Vedlegg: 

Ynskje om etablering av felles Nav-kontor 

NAV organisering.pdf 

Rapport om NAV Austrheim og Nav Fedje. Etablering av felles NAV-kontor k... 

Om etablering av felles NAV-kontor 

Rapport alternativ organisering av NAV tenester for Gulen og Masfjorden 

Prosjektmandat NAV Gulen og NAV Masfjorden, endeleg 

Vedtaksbrev(1) Masfjorden 

Rapport alternativ organisering av NAV tenester for Gulen og Masfjorden 
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Oppgradering av fellesareal Modalstunet  

 

 

Forslag til vedtak: 

Rådmannen rår til at det vert gjort ei ekstraløyving på kr 500 000,- til prosjektet oppgradering av 
fellesstova og arbeidsstova på Modalstunet. Samla løyving vert då kr. 2 000 000,-. 

 

Det vert gjort ei ekstraløyving på kr 200 000,- til prosjektet oppgradering av fellesstova og 
arbeidsstova på Modalstunet. Samla løyving vert då kr 1 700 000,- 
 

Den opprinnelege ramma på 1 500 000,- vert ståande. 
 

Saksopplysningar: 

 

Bakgrunn 

Modaltunet vart bygd i 1985, og hadde då 12 bebuarrom i tillegg til fellesareal. I 1995 vart det bygd 
eit tilbygg med 4 bebuarrom og tilhøyrande vetlestove. Denne fløyen var tiltenkt demente, men har 
heile tida vore nytta til vanleg drift. 4 av bebuarromma i den gamle delen vart omdisponert til anna 
bruk slik som kontorføremål, fysioterapi og utvida vaskeri. I 2012 vart korridor for bebuarrom 
oppgradert og det vart laga ny hovudinngang. I perioden 2013 – 2016 vart 6 bebuarrom oppgradert 
til ein meir tidsmessig standard med  nytt bad og full opprusting av romma, funksjonar og nytt 
møblement.  
Det er trong for å oppgradere fellesstova og arbeidsstova. 
 
Vurdering 

Kommunestyret har tidlegare fått ei orientering om budsjettkostnadar for planlagt prosjekt. 
Budsjettkostnad 19.04.2018. : Samla entreprisekostnadar kr.  1 468 750,- inkl. mva. 
Budsjett ved tilbod: 15.06. 2018. : Samla entreprisekostnadar kr 1769 515,- inkl. mva. 



 
 

Kostnadar med prosjektering og byggjeleiing/administrasjon er ikkje  inkludert i budsjettkostnad. 
Fordeling : 

•          Interiørarkitekt                           kr    60 000,- + mva 
•          Rådgjevande ingeniør               kr   100 000,- + mva. 

Samla budsjettkostnad ved tilbod kr 1 969 515,- inkl.mva 

Omfanget av arbeidet er  er lista opp i «Budsjettkostnadar – Oppgradering av felles stove», sjå 
vedlegg 1. 
 

Orientering om prosjektet:  

I kommentarar til investeringsbudsjettet 2017– 2020 ( i økonomiplan og årsbudsjett 2017 – 2020 s. 
32) heiter det: 
Oppgradering fellesareal Modalstunet. 
Det er trong for oppgradering av fellesareal i arbeidsstove og fellesstove. Måling av tak og vegger,  
nytt golv og møblar. 
Budsjettert kostnad i 2017          kr  500 000,-. 

I kommentarar til investeringsbudsjettet 2018 – 2021 ( i økonomiplan og årsbudsjett 2018 – 2021 s. 
33) heiter det. 

Oppgradering fellesareal Modalstunet. 

I investeringsbudsjettet for 2017 vart det satt av kr 500 000,- til oppgradering av fellesareal på 
Modalstunet. Det var møte og synfaring den 10.02.2017 i fellesstova i lag med einingsleiar, 
interiørarkitekt, rådgjevande ingeniør og teknisk sjef. Det kom innspel på nye behov som medfører 
auka kostnadar i høve til det som var satt av i budsjettet.  
Vurderinga syner at det er trong for oppgradering av fellesstova og arbeidsstova. Nye 
møblar,gardiner og solskjerming, maling og utbetring av vindauge, dører, vegger og tak, oppretting 
av skeive golv, nytt belegg, belysning, fjerning av vegg til eine stova, foldevegg. 

Prosjektet vart dyrare enn forventa, grunna endra behov og innspel. Prosjektet er igjen teken inn i 
økonomiplanen for 2018 – 2021. 

 Budsjettert kostnad i 2018          kr 1 500 000,-.  

Vedteke i kommunestyret – sak 062/2017. 

Anskaffelse: Utarbeiding av forslag til oppgradering og ombygging av fellestova/arbeidstova på 
Modalstunet, er utført av ei arbeidsgruppe beståande av pleie og omsorgsleiar Margrete L. Kvamme, 
verneombod Kristin Helgadottir Meiling, prosjektrådgjevar ingeniør Edvin Haugsbø, interiørarkitekt 
Unni Bryn og teknisk sjef Tone Selmer Skuggevik. 
Edvin Haugsbø og Unni Bryn har utarbeida beskriving for ombygging og laga konkurransegrunnlag for 
utføring. Arbeidet har vore ute på forespørsel, der tømrar skal vere hovudentreprenør.Arbeidet skal 
leggjast opp slik at det vert teke omsyn til brukarane i bygget.Bygget skal vere i full drift i heile 
anleggsperioden. Det må difor vere tett samarbeid mellom entreprenør og brukaren, slik at 



 
 

ulempene vert redusert mest mogeleg. Framdrift og organisering av arbeida må tilpassast dette. 

 3 entreprenørar på elektro fekk utlevert tilbodsgrunnlaget  og 3 entreprenørar på byggfag fekk 
utlevert tilbodsgrunnlaget.  
Då fristen gjekk ut var det to på elektro som leverte tilbod. Mest fordelaktig var Helland Elektro AS 
som kom billigast ut. På byggfag var det berre ein entreprenør som leverte tilbod. Det var 
Betongindustrien AS. 
 
Konklusjon 
Rådmannen er av den meining at ei oppgradering av fellesstova og arbeidsstova er viktig av omsyn til 
brukarane, til dei tilsette, besøkane på dagtilbod og andre som kjem på besøk. Rådmannen rår til at 
det vert gjeve ei ekstra løyving på kr 500 000,-. Samla løyving vert då kr. 2 000 000. 
 

 

 

 

Formannskapet - 030/2018 

 

FOR - behandling: 

Teknisk sjef Tone Selmer Skuggevik orienterte om saka, gjekk gjennom tilboda som danna grunnlag 
for framlegget om ekstraløyving og svara på spørsmål. 
Ordførarar låg fram forslag om å redusere ekstraløyvinga til kr 450 000,- og samstundes ta ut 
korkbelegget, som er estimert til kr 42 000 kr,- ,frå prosjektet. Formannskapet slutta seg samla til 
dette forslaget. 
Samrøystes vedteke 
 

 

FOR - vedtak: 

Formannskapet rår til at det vert gjort ei ekstraløyving på kr 450 000,- til prosjektet oppgradering av 
fellesstova og arbeidsstova på Modalstunet. Samla løyving vert då kr. 1 950 000,-. 

Korkbelegget til kr 42 000,- vert tatt ut av prosjektet. 

 

 

Kommunestyret - 038/2018 

 

KS - behandling: 

Orientering v/ teknisk sjef Tone S. Skuggevik. 
Sigmund Vikane: bør vurdere å redusere kostnader til konsulent.  
Håvard Engeseth: bør vurdere å be om nytt tilbod som skal løysast innanfor opprinneleg ramme 
. 
Linda Neset: vil fremme forslag om å halde seg innanfor opprinneleg ramme.  
Sigmund Vikane: føreslår ramme på  kr. 1 700 000,-. 
 
 
 
 



 
 

Ordføraren tok Linda Neset og Sigmund Vikane sine framlegg opp til votering.  
 
Linda Neset sitt framlegg fekk 5 stemmer:  

· Frank Stian Steinsland 
· Håvard Engeseth 
· Robert Helland 
· Ann-Jorunn Farestveit 
· Linda Neset 

 
Sigmund Vikane sitt framlegg fekk 7 stemmer: 

· Tom K. Thorsen 
· Kristin Nåmdal 
· Anne B Almelid 
· Liv Anne Aanesen 
· Kjetil Eikefet 
· Roger Fure 
· Sigmund Vikane 

 
 

 

KS - vedtak: 

Det vert gjort ei ekstraløyving på kr 200 000,- til prosjektet oppgradering av fellesstova og 
arbeidsstova på Modalstunet. Samla løyving vert då kr 1 700 000,- 
 

 

 

 

Vedlegg: 

Modalstunet 

 

 

  



 
 

Sakspapir 

 

Saksbehandler Arkiv ArkivsakID 

Ove Sæbø FE - 252 
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Saksnr Utvalg Type Dato 

039/2018 
 

Kommunestyret PS 20.09.2018 

 

Søknad 2 om tilleggsopptak for startlån for vidareutdeling 2018  

 

 

Forslag til vedtak: 

Modalen kommune søkjer Husbanken om kr. 2 470 000,- i tilleggsløyving til vidarefordeling av 
startlån og tilskot i 2018. 

 

Saksopplysningar: 

 

Modalen kommune mottek midlar frå Husbanken til vidarefordeling innanfor områda startlån/tilskot, 
tilpassing og etablering. For 2018 mottok kommunen i den ordinære tildelinga kr. 200 000,- til 
startlån og kr. 50 000,- til tilpassing. Samla sum til vidareutlån av startmidlar er p.d.d. kr. 1 450 499,-.  

I juni 2018 søkte Modalen kommune om ekstraløyving frå Husbanken. I august kom det tilsegn om at 
Modalen kommune vart bevilga ekstra tildeling av startlån i 2018 på kr. 1 400 000,- 

Det er variabelt i kva grad – og om det kjem startlånsøknadar kvart år. I tillegg kan storleiken på 
søknadssummen variere. For 2018 er det fleire søkjarar enn normalt, og samstundes søkjarar som 
kan kvalifisere for lån. 

Ramma Modalen kommune har til disposisjon er ikkje tilstrekkeleg for å innvilge evt. søknadar. Etter 
råd frå Husbanken søkjer Modalen kommune difor om tilleggsløyving nr. 2 for 2018. Denne gang på 
kr. 2 470 000,-.  

 
Bakgrunn 
Modalen kommune skal kunne nytte startlånmidlar til å sikre søkjarar ein stad å bu. Dette er søkjarar 
som ikkje kan få lån i privatbank. Å sikre særleg barnefamiliar er eit viktig folkehelsetiltak kor ein m.a.  
investerer i barndomsår for involverte barn. 



 
 

 
Vurdering 
Startlånmidlar frå Husbanken er eit viktig og effektivt virkemiddel for busetnad i kommunen. 
Ordninga bidreg til å sikre at også familiar med låg inntekt kan skaffe seg ein stad å bu. I eit 
folkehelseperspektiv gjeld det å sikre barn gode oppvekstvilkår.  

 
Konklusjon 
Rådmannen rår til at Modalen kommune søkjer Husbanken om tilleggsløyving på kr. 2 470 000,- i 
2018. 

 

 

 

Kommunestyret - 039/2018 

 

KS - behandling: 

Assisterande rådmann Ove Sæbø orienterte om saka 
Samrøystes vedteke 
 

 

KS - vedtak: 

Modalen kommune søkjer Husbanken om kr. 2 470 000,- i tilleggsløyving til vidarefordeling av 
startlån og tilskot i 2018. 
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